
Referat FAU-møte 

Dato  27.11.24 

Sted  Personalrommet på Godlia skole  

Referent  Marie Gran Aspunvik, nestleder og representant for 5b 

 

Agendapunkt  Aktuelt  Evt. 
oppfølgingspunkter 
samt ansvarlig   

Opprop Tilstede:  
1 trinn: a og b  
2. trinn: c  
3. trinn: a og b  
4. trinn: a, b og c  
5. trinn: b og c 
6. trinn: a og c  
7. trinn: a, b og c  
 
Frafall: 2 a, 2 b, 3 c, 5 a, 6 b,  
 

 

Rektors innlegg  
 

• Kort informasjon om periodeplaner 

• Nasjonale prøver: 5. trinn har 
gjennomført nasjonale prøver. Jevnt 
over gode resultater på Godlia skole.  

• Halloweenfeiring i klasserommene på 
kveldstid var en suksess, både elever og 
lærere var fornøyde. Dette er nå blitt en 
tradisjon sier rektor.  

• Litt info om driftsstyret: skolens øverste 
organ, formelt ansvarlig for at skolen 
driver etter forskriftene. Skal vedta 
budsjett og regnskap, samt vedta 
strategisk plan. Møtes fem ganger årlig. 
Bruker mye tid på økonomi, skolen har 
anstrengt økonomi pga. synkende 
elevtall. Skolen har måttet bemanne 
ned, og ligger nå akkurat på 
bemanningsnorm.  

• Innkommet spørsmål vdr. veiing av 
elever hos helsesykepleier. Rektor peker 
på at helsesykepleier er ansatt av bydel 
og ikke skolens ansvar. 
Skolehelsetjenesten har sine nasjonale 
retningslinjer. Spørsmål vdr. dette må 
tas direkte med skolehelsetjenesten.  

• Innkommet spørsmål vdr. innhold på 
foreldremøter på vinteren: rektor 
forteller at tanken med møtene på 
vinteren er å ha et tema som foreldrene 
kan diskutere. Skolen er åpen for innspill 
fra FAU på tema for de ulike trinnene. 

Invitere helsesykepleier 
på formøte mellom 
ledelsen og FAU. 
Ansvarlig: FAU-leder 
 
FAU kan komme med 
innspill til temaer på 
foreldremøtene 
vinteren 2025. 
Ansvarlig: FAU-
nestleder sender 
innspillene til rektor 
etter dagens møte.  
 
Kan FAU utarbeide tips 
til et godt skole-hjem-
samarbeid? Vi jobber 
videre med dette 
spørsmålet i neste FAU-
møte. Ansvarlig: FAU-
leder og nestleder.  



Tema for 7. trinn skal være 
ungdomsskolen.  

• Skole-hjem-samarbeid er et viktig tema i 
samarbeidet mellom skolen og FAU. 
Rektor peker på at sosiale aktiviteter for 
alle elevene, som Åpen kveld, 
Halloween, sommerfest, etc bidrar til et 
godt og trygt skolemiljø for elevene. 
Viktig med en dialog mellom skole-hjem 
om store temaer som digitalisering, 
sosiale medier.   

Kort evaluering av 
Halloween 

I all hovedsak et vellykket arrangement.  
Korte evalueringspunkter:  

• Aircondition må være på – det ble 
varmt. 

• Innkryss fungerte dårlig, ble en 
flaskehals – neste år bør innkryss gjøres 
av klassekontakt/ansvarlig i klassen. 

• Søppelrom/container må være åpen. 

• Utfordring at vi ikke får komme inn før 
kl. 17.15, litt kaotisk i overgang med AKS. 

• Noen ønsket tydeligere retningslinjer 
mtp. organisering av knask-og-knep. 
Dette er ikke FAUs ansvar, men vi kan 
oppfordre til å sikre at alle har noen å gå 
med og gjerne bruke allerede etablerte 
grupper (vennegrupper, etc).   

 

Arrangementet gjentas 
neste år – viktig å bruke 
erfaringene fra årets 
arrangement. 
Ansvarlig: FAU-
nestleder utarbeider en 
kort mal for Halloween-
arrangementet som 
legges i Spond.  

Skole-hjem-
samarbeid  

Vi hadde en idemyldring på temaet skole-hjem-
samarbeid. Ideene ble skrevet ned og danner 
grunnlag for videre diskusjon i neste møte.  
 
Noen av punktene sendes til skolen som innspill 
til foreldremøtene vinter/vår 2025.  
 
    

Innspill til temaer til 
foreldremøtene sendes 
til rektor. Ansvarlig: 
FAU-leder og nestleder.    

Hilsen fra elevrådet  Elevrådet jobber med mange saker som er 
viktige for barnas trivsel, bl.a musikk i 
skolegården på fredager, høstsuppe, lunsj for 
elevene på 5- 7. trinn etc. Kan hjelpe med 
utdeling av lussekatter på Lucia-dagen.  

 

Gruppestatus:  
Åpen kveld  

En fin kveld for elevene, stort oppmøte og barna 
koste seg.   
Et inntrykk at det var vanskelig å få vakter fra 
klassene.  
Innkjøp og varer kan være vanskelig å beregne, 
man må kjøpe inn så det er nok til alle, men en 
risiko for at man får mye i overskudd.  
Vi får ofte spørsmål om foreldre kan kjøpe 
mat/kaker – det kan de ikke, da blir det ikke nok 
til barna.  

Kan klassene sette opp 
grupper med ansvarlige 
for alle aktiviteter på 
første foreldremøte?  
Ansvarlig: FAU-ledelsen 
tar dette videre til 
foreldremøtene til 
høsten.   
 



Det er observert at foreldre som følger barna 
sine ofte sitter på telefonen mens barna er på 
Åpen kveld.  Vi i FAU ønsker å være tydelige på 
at arrangementet er mobilfritt for både barn og 
foreldre.  
 
 

Legge inn i 
informasjonsskrivet at 
Åpen kveld er et 
mobilfritt arrangement 
for både barn og 
foreldre. Ansvarlig: 
Åpen kveld-gruppa.  
 
Neste år må det være 
to nye ansvarlige for 
«Åpen kveld». 
Ansvarlig: FAU-leder 
sender ut en 
forespørsel til FAU-
representanter og vara.  

Gruppestatus: 
Trafikkvakter   

Vi er i gang med trafikkvakter, og 7. trinn har fått 
fylt opp sine vakter og vært på plass hver dag. 
Neste uke skal 1. trinn i gang med sin periode. 
Klassekontaktene har sendt ut forespørsel i 
klassene, og det jobbes med å fylle opp listene. 
Det er inntrykk at det er noe vanskelig å få nok 
foreldre til å stille.  
FAU har skaffet et fint STOP-skilt med lys som 
trafikkvaktene kan bruke. Kan hentes på 
kontoret om morgenen.  

Etterspørre oversikt 
over trafikkvakter fra 
klassekontaktene. 
Ansvarlig: Leder for 
trafikkgruppa  

Gruppestatus:  
Digitaliseringsgruppa  

Tilbakemeldingene etter høstens gjennomgang 
og drøfting av digitaliseringsveilederen har vært 
veldig positive. Gruppa jobber nå med å 
organisere en digital fagkveld for foreldre på 
Godlia. Gode erfaringer og inspirasjon fra 
foreldremøte på Abildsø skole, svært relevant og 
nyttig. Temamøte planlagt tentativt i mars.  
 
Gruppa jobber også med å belyse IKT i skolen. 
Dette er et aktuelt tema i FAUs debatt med 
skolen.  

Jobbe videre med å 
organisere og planlegge 
temaforeldremøte. 
Ansvarlig: 
digitaliseringsgruppa.  

Økonomisk status  Økonomiansvarlig går igjennom økonomisk 
status. FAU har i hovedsak en god økonomi, 
kontobeholdning på rundt 70 000. FAU har i 
tillegg en fondskonto med ca. 70 000.  
 
Ønske om å finne et egnet regnskapssystem for 
FAU, slik at vi kan få god oversikt.  
 
Vi ønsker en sunn økonomi, men ikke ønskelig at 
vi går i stort overskudd.  
Beslutninger tatt av FAU vdr. bruk av 
økonomiske midler:   
Avslutningsfest for 7. trinn – det settes av en 
sum hvert år.  

 
 
 
 
 
Undersøke aktuelle 
regnskapssystemer. 
Ansvarlig: kasserer.  
 
 
 
 
 
 
 



Temakveld for foreldrene – i år blir tema 
digitalisering/sosiale medier.  
Lussekatter (prøveprosjekt i år, kan utvides hvis 
erfaringene er gode)  
AKS ønsker seg maling til å male opp 
ting/aktiviteter i skolegården, samt 
ballonger/konfetti/ansiktsmaling til Godlia 
GRAND Prix. 
Hvis penger igjen: uteleker som klassesett  
 
Åpen kveld: en utfordring at ikke alle vippser, i 
sum går vi litt i underskudd. Viktig å finne gode 
måter å minne foreldre på å Vippse.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sende en påminner til 
alle gjennom 
skolemelding om Åpen 
kveld (samt vippse). 
Ansvarlig: kasserer 
sender til rektor.  

Spørsmål fra 
digitaliseringsgruppa 

Digitaliseringsgruppa ønsker innspill/spørsmål 
fra FAU-representantene vdr. bruk av digitale 
enheter/IKT på skolen.  
Vi rakk ikke diskutere dette i dag, spørsmålet 
legges ut i Spond og alle oppfordres til å komme 
med innspill.  

Det legges ut et innlegg 
i Spond med spørsmål 
som det er ønskelig at 
FAU-representantene 
kommer med innspill 
til. Ansvarlig: 
digitaliseringsgruppa.  

Neste møte  Neste FAU-møte er 22. januar 2025 kl. 19.00.  
 

 

 

 


